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2. TOČKA DNEVNEGA REDA:  

 PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 4. REDNE SEJE OBČINSKEGA 

SVETA OBČINE LJUTOMER 

 

Zapisnik 4. redne seje Občinskega sveta Občine Ljutomer, ki je potekala v sredo, 24. 

aprila 2019, s pričetkom ob 17. uri v sejni sobi Občine Ljutomer, Vrazova ulica 1, 

Ljutomer. Sejo je zaradi odsotnosti (bolezni) županje vodil podžupan Niko Miholič.   

 

Prisotni so bili naslednji člani občinskega sveta: Darinka Budna, Manja Gospodarič, 

Maksimiljan Gošnjak, Dejan Karba, Franjo Karlovčec, Matevž Kaučič, Kaučič Dejan, Jože 

Klemenčič, Ciril Magdič, Niko Miholič, Marta Mihorič, mag. Tomislav Nemec, Silvester 

Perko, Saša Polajnar, Mira Rebernik Žižek, Ludvik Rudolf st., Slavica Sunčič, Janko Špindler 

in Srečko Žižek. Jože Panič se je seji pridružil ob 17.10 uri in Sara Karba ob 17.50 uri.  

 

Svojo krajšo odsotnost je za začetek seje opravičila članica občinskega sveta Sara Karba.  

 

Predstavniki občinske uprave: vodja Upravno-splošnega oddelka Damijana Belcl, vodja 

Medobčinskega inšpektorata in redarstva Olga Lukman in višji svetovalci: Ana Žnidarič, 

Pavla Jelen, Renata Zrinski, Lilijana Koser, Jerneja Rajner, Bojana Babič Škrlec, Andreja 

Torič, Karmen Lah in Mitja Kolbl.  

 

Predstavniki medijev: Ines Zavec – Murski val, Vida Toš – Vestnik, Sabrina Kolenko – 

Pomurec.com in Jasna Kolarič – Radio Maxi, Radio 1.  

 

Drugi prisotni: Borut Babič – predsednik NO Občine Ljutomer, Matej Kraner in Sebastjan 

Smodiš – občana.  

 

Predsedujoči je vse prisotne lepo pozdravil in nato podal ugotovitev, da je bilo na začetku seje 

prisotnih 19 članov občinskega sveta tako, da je bila sklepčnost na seji zagotovljena.  

 

Nato je podal predlog zapisnika v razpravo in ker pripomb na zapisnik ni bilo podanih, je 

sledilo glasovanje.  

 

Prisotnih je bilo 19 članov občinskega sveta. 

Rezultati glasovanja: ZA: 19 , PROTI: 0. 

Zapisnik 3. redne seje Občinskega sveta Občine Ljutomer je bil soglasno sprejet.  

 

Predsedujoči je podal realizacijo sklepov 3. redne seje Občinskega sveta Občine Ljutomer.   

 

Seji se je pridružil član občinskega sveta Jože Panič.  

 

Člani Občinskega sveta Občine Ljutomer so se z realizacijo sprejetih sklepov seznanili. 

 

Nato je predsedujoči v razpravo podal predlog dnevnega reda, ki so ga člani prejeli skupaj z 

vabilom ob sklicu 4. redne seje, dne 17. aprila 2019:  

1. Ugotovitev prisotnosti članov Občinskega sveta Občine Ljutomer. 

2. Pregled in potrditev zapisnika:  

 3. redne seje Občinskega sveta Občine Ljutomer z dne 8.4.2019. 

 Pregled realiziranih sklepov 3. redne seje Občinskega sveta Občine Ljutomer.  

3. Pregled in potrditev dnevnega reda 4. redne seje Občinskega sveta Občine Ljutomer.  
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4. Odlok o proračunu Občine Ljutomer za leto 2019 – novi predlog.  

5. Akcijski načrt ukrepov za spodbujanje razvoja trajnostnega turizma v Občini 

Ljutomer. 

6. Pravilnik za sofinanciranje programov na področju turizma v Občini Ljutomer.  

7. Predlog sklepa o sprejetju pobude za uvedbo brezplačnega cepljenja dečkov proti 

HPV. 

8. Vprašanja in pobude članic in članov Občinskega sveta Občine Ljutomer.  

 

Dejan Karba je predlagal razširitev dnevnega reda z naslednjo točko Sklep o seznanitvi z 

nespoštovanjem predpisov o javnem naročanju v javnem zavodu Pomurske lekarne. Predlog 

sklepa je bil predložen članom občinskega sveta na mizo pred samo sejo.  

 

Drugi predlogi niso bili podani. Sledilo je glasovanje najprej o podanem predlogu člana 

občinskega sveta  Dejana Karba.  

 

Prisotnih je bilo 20 članov občinskega sveta.  

Rezultat glasovanja: ZA: 17, proti: 0.  

Predlog o dodatni točki dnevnega reda Sklep o seznanitvi z nespoštovanjem predpisov o 

javnem naročanju v javnem zavodu Pomurske lekarne je bil sprejet.  

 

Sledilo je glasovanje o dopolnjenem dnevnem redu. 

 

Prisotnih je bilo 20 članov občinskega sveta.  

Rezultat glasovanja: ZA: 20, proti: 0.  

 

Sprejet je bil naslednji dnevni red:  

1. Ugotovitev prisotnosti članov Občinskega sveta Občine Ljutomer. 

2. Pregled in potrditev zapisnika:  

 3. redne seje Občinskega sveta Občine Ljutomer z dne 8.4.2019. 

 Pregled realiziranih sklepov 3. redne seje Občinskega sveta Občine Ljutomer.  

3. Pregled in potrditev dnevnega reda 4. redne seje Občinskega sveta Občine Ljutomer.  

4. Odlok o proračunu Občine Ljutomer za leto 2019 – novi predlog.  

5. Akcijski načrt ukrepov za spodbujanje razvoja trajnostnega turizma v Občini 

Ljutomer. 

6. Pravilnik za sofinanciranje programov na področju turizma v Občini Ljutomer.  

7. Sklep o sprejetju pobude za uvedbo brezplačnega cepljenja dečkov proti HPV. 

8. Sklep o seznanitvi z nespoštovanjem predpisov o javnem naročanju v javnem zavodu 

Pomurske lekarne.  

9. Vprašanja in pobude članic in članov Občinskega sveta Občine Ljutomer.  

 

K 4. TOČKI DNEVNEGA REDA: 

ODLOK O PRORAČUNU OBČINE LJUTOMER ZA LETO 2019 – NOVI PREDLOG  

 

Predsedujoči Niko Miholič je podal uvodno obrazložitev predlaganega novega predloga 

odloka o proračunu. Izpostavil je izhodišča, ki so bila upoštevana pri načrtovanju proračuna; 

naštel investicije, ki so v teku ali pa čakajo na plačilo; o energetski prenovi stavb v občinski 

lasti, za katere so že pridobljena nepovratna sredstva ter izpostavil nekaj večjih načrtovanih 

projektov. Podani predlogi na zadnji seji, ki je bila 8. aprila 2019, so bili preučeni in 

upoštevani, nekateri so bili tudi sprejeti in na podlagi takratnih pripomb se je pripravil novi 

predlog proračuna ter v nadaljevanju naštel upoštevane predloge.  
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Po uvodni predstavitvi novega predloga proračuna je predsedujoči prosil predsednike 

delovnih teles za podajo stališč k predlaganemu odloku.  

 

Predsednik Ciril Magdič: Statutarno pravna komisija meni, da proračun s pravnega vidika ni v 

skladu z zakonodajo in z drugimi veljavnimi pravnimi akti občine.  

 

Predsedujoči je po prebranem stališču Statutarno pravne komisije povedal, da je postavljen v 

neugoden položaj in situacijo ter se vprašal, kako lahko nadaljujemo s sejo, če je 

posvetovalno telo občinskega sveta sprejelo stališče, da je odlok nezakonit in da po takšnem 

podanem stališču komisije, odloka ni možno podati na glasovanje in v nadaljnjo obravnavo.   

 

Predsednik komisije Ciril Magdič je pojasnil, da ne gre za nezakonitost, ampak za neskladje, 

kar pa sta po njegovem različna pojma ter, da se lahko kljub temu nadaljuje z delom, saj se bo 

v nadaljnji razpravi ugotovilo za kakšno neskladje gre. 

 

Predsedujoči je prosil za pojasnilo predsednika komisije, zakaj menijo, da odlok ni v skladu z 

zakonodajo.  

 

Predsednik Ciril Magdič je povedal, da se je komisija včeraj sestala, preučili so določene 

proračunske postavke, katere so na robu dogajanja, možen je vpogled v zapisnik ter možnost 

pojasnila na eni izmed naslednjih sej komisije.  

 

Predsedujoči je predlagal 15-minutni odmor, saj seje zaradi takšnega podanega stališča 

komisije ne more nadaljevati ter podal možnost članom občinskega sveta, ki sestavljajo 

Statutarno pravno komisijo, da v odmoru stališče spremenijo.  

 

Predsednik Ciril Magdič je ponovno povedal, da gre za dve različni definiciji v pravu ter 

predlagal, da se pridobi še drugo mnenje.  

 

Matevž Kaučič je predlagal odmor. Seja se je nadaljevala ob 17.42 uri.  

 

Predsedujoči Niko Miholič je podal besedo predsedniku Statutarno pravne komisije.  

 

Predsednik komisije Ciril Magdič je pojasnil, da so novi predlog proračuna temeljito preučili 

in da na 23. strani pri proračunski postavki Zadruga Ljutomer, kateri se namenjajo sredstva v 

višini 36.737 EUR, niso prišli do zaključka zakaj in komu se namenjajo sredstva, saj zadruga 

še ni niti ustanovljena, niti ne obstaja. Ker občina ne more namenjati sredstev za zadrugo, ki 

ne obstaja, so se člani komisije tega mnenja držali pri oblikovanju stališča. S tem ne želijo 

omejiti napredka občini, ampak želijo, da so zadeve jasne in dorečene.  

 

Predsedujoči je pojasnil, da so sredstva namenjena razpisu, ki ga je občina prijavila na razpisu 

LAS za razvoj turizma preko ustanovitve zadruge. Ponovno je poudaril, da o nezakonitem 

proračunu člani občinskega sveta ne morejo glasovati, zato je ponovno predlagal odmor ali pa 

se seja ne bo nadaljevala.  

 

Predsednik Ciril Magdič je predlagal preimenovanje proračunske postavke.  

 

Mag. Tomislav Nemec je pojasnil, da je komisija podala le mnenje, da se pravnim ustanovam, 

ki še niso ustanovljene ne sme namenjati finančnih sredstev in da bo o proračunu odločil 
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občinski svet. V kolikor pa predsedujoči ali župan meni, da je sklep nezakonit, lahko sklep ali 

odločitev zadrži, zato je predlagal nadaljevanje seje, saj se mu prekinitev seje ne zdi smotrna 

odločitev.  

 

Predsedujoči je povedal, da je zgoraj navedena komisija legitimno delovno telo in da njihovo 

stališče ni samo neko mnenje, zato je ponovno predlagal 10 minutni odmor, da člani komisije 

zapišejo in podpišejo spremenjeno stališče, saj v nasprotnem primeru ne bo nadaljeval s sejo, 

kjer bi se odločalo o nezakonitem proračunu. 

 

V času odmora se je seji ob 17.58 uri pridružila Sara Karba. Seja se je nadaljevala ob 18.08 

uri.  

 

Predsedujoči je prosil predsednika Statutarno pravne komisije za odgovor ali so pripravili 

drugačno stališče komisije.  

 

Predsednik Ciril Magdič je povedal, da je proračun občine zelo pomemben za vse občane, 

kateri mora biti ugodno sestavljen in da so člani komisije ponovno preučili že sprejeto stališče 

komisije. Sprejeli so naslednje stališče: Statutarno pravna komisija meni, da bi bila dodelitev 

sredstev nekomu, ki kot pravni subjekt še ne obstaja sporna, drugače pa proračun kot pravni 

akt podpirajo in sprejemajo ter predlagajo, da pravna služba občine iz svoje pristojnosti preuči 

proračunsko postavko Zadruga Ljutomer na 23. strani novega predloga proračuna in jo 

drugače preimenuje, saj je na območju občine več zadrug, ki bi bile v tem primeru upravičene 

do finančnih sredstev.   

 

Predsedujoči je ugotovil, da določeni člani občinskega sveta ne razumejo bistva ustanovitve 

zadruge, kar jim ne zameri in da bo dejavnost delovanja Zadruge Ljutomer predstavljena na 

naslednji seji. Predsednika Statutarno pravne komisije pa je še prosil, da spremenjeno stališče 

komisije zapiše in se prisotni člani tudi podpišejo, da se bo lahko pričelo z nadaljevanjem 

seje.  

 

Predsednik Ciril Magdič je pojasnil, da bo stališče zapisano v zapisniku občinskega sveta.  

 

Predsedujoči je ponovno prosil za podpisano stališče komisije in ni dopustil več možnosti 

nadaljnje razprave. Ker zapisanega stališča ni prejel je prekinil sejo in predlagal, da se seja 

nadaljuje 9. maja ob 15. uri.  

 

 

Seja je bila zaključena ob 18.20 uri. 

 

 

Zapisala        Niko MIHOLIČ,  

Martina Klement                     PODŽUPAN 
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OBČINA LJUTOMER 

OBČINSKI SVET 

 

Številka: 032-10/2019-4-2 

Datum:   9.5.2019 

 

 

ZAPISNIK  

 
nadaljevanja 4. redne seje Občinskega sveta Občine Ljutomer, ki je potekala v četrtek, 

9. maja 2019, s pričetkom ob 15. uri v sejni sobi Občine Ljutomer, Vrazova ulica 1, 

Ljutomer. Sejo je vodila županja mag. Olga Karba.  

 

Prisotni so bili naslednji člani občinskega sveta: Darinka Budna, Manja Gospodarič, 

Maksimiljan Gošnjak, Dejan Karba, Franjo Karlovčec, Matevž Kaučič, Kaučič Dejan, Jože 

Klemenčič, Ciril Magdič, Niko Miholič, Marta Mihorič, mag. Tomislav Nemec, Jože Panič, 

Saša Polajnar, Mira Rebernik Žižek, Ludvik Rudolf st., Slavica Sunčič, Janko Špindler in 

Srečko Žižek. Sara Karba se je seji pridružila ob 17.48 uri.  

 

Svojo odsotnost je opravičil Silvester Perko, krajšo odsotnost za začetek seje pa je opravičila 

Sara Karba.  

 

Predstavniki občinske uprave: vodja Upravno-splošnega oddelka Damijana Belcl, vodja 

Režijskega obrata Aleš Vaupotič, vodja Medobčinskega inšpektorata in redarstva Olga 

Lukman in višji svetovalci: Ana Žnidarič, Lilijana Koser, Karmen Jelen, Renata Zrinski, 

Bojana Babič Škrlec, Andreja Torič, Mitja Kolbl in računovodkinja Pavla Jelen.  

 

Predstavniki medijev: Ines Zavec – Radio Murski val, Vida Toš – Vestnik in Sabrina Kolenko 

– Pomurec.com.  

 

Drugi prisotni: predstavniki Proplus d.o.o.: Bojana Sovič, Samo Potrč, Sabina Brdnik in Anže 

Kunovar ter predstavnik Petrola d.d. Robert Ostrelič, predstavniki GZ in PGD Ljutomer: 

Andrej Rus, Dominik Mesarič, Jože Bratinščak, Janez Fajfar, Janez Kodelič, Benjamin Kolar, 

Mateja Hunjadi, Aleksandra Grnjak, Sašo Kodelič in Dušan Hunjadi; občan: Matej Kraner.  

 

Županja je vse prisotne lepo pozdravila in nato podala ugotovitev, da je bilo na začetku seje 

prisotnih 19 članov občinskega sveta tako, da je bila sklepčnost na seji zagotovljena.  

 

NADALJEVANJE 4. TOČKE DNEVNEGA REDA: 

ODLOK O PRORAČUNU OBČINE LJUTOMER ZA LETO 2019 – NOVI PREDLOG  

 

Županja je povedala, da je bila 4. redna seja preložena pri obravnavi točke Odloka o 

proračunu Občine Ljutomer za leto 2019 – novi predlog in sicer po prebiranju stališča 

Statutarno pravne komisije, da je odlok v nasprotju z zakonodajo in občinskimi predpisi. Nato 

je člane seznanila z ugotovitvami, ki so se v tem času skrbno preučili in s predlogom novega 

sklepa, saj se komisija v tem času ni sestala in spremenila stališča. S strokovnimi službami je 

zelo podrobno preučila nastalo situacijo in pri tem upoštevala mnenje Računskega sodišča in 

Ministrstva za finance in ker je iz kasneje posredovanega zapisnika komisije bilo mogoče 

razbrati, da predstavlja največji problem ustanavljanje zadruge, je v nadaljevanju člane 
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seznanila z zakonskimi podlagami za uvrstitev te postavke v predlogu proračun ter na splošno 

o sami organizaciji, trajanju in vrednosti in financiranju operacije. Operacija je že prijavljena 

na Las Prlekija in načeloma dogovorjena z 21 turističnimi ponudniki, a je odločitev o tem, ali 

proračunska postavka ostane v proračunu v rokah članov občinskega sveta.  

 

Niko Miholič je nato podrobno in s pomočjo diaprojekcije predstavil idejo o ustanovitvi 

zadruge, izhodišča ter pridobitve z ustanovitvijo zadruge.  

 

Županja je po predstavitvi članom predlagala razpravo, kjer bi se čimbolj detajlno posvetovali 

in pred glasovanjem pomisleke tudi razčistili. V razpravo je dala predlog sklepa, da občinski 

svet soglaša, da je novi predlog v skladu z veljavno zakonodajo in da se o njem razpravlja in 

odloča na današnji seji brez upoštevanja stališča Statutarno pravne komisije ter, da sklep 

omogoča nadaljevanje razprave o proračunu.  

 

Maksimiljan Gošnjak je postavil vprašanje ali se sme stališče Statutarno pravne komisije kar 

spregledati, ker gre za posvetovalno telo občinskemu svetu. 

 

Županja je prosila, da odgovor poda predsednik Statutarno pravne komisije.  

 

Ciril Magdič je odgovoril, da so na razpravah komisije opozarjali, da jim določene zadeve 

niso jasne ali jim niso bile pojasnjene ter da mnenje komisije ni zavezujoče in da spremenjeno 

mnenje ne omejuje nadaljevanja razprave o proračunu.  

 

Županja je prosila, da predsedniki komisij in odborov v prihodnje preden zapišejo stališče 

odbora ali komisije določene zadeve preverijo pri pristojnih inštitucijah. Že na prejšnji seji je 

povedala, da je odlok o proračunu zakonit in da nestrinjanje o projektu Zadruge lahko z 

amandmaji izključijo iz predloga proračuna. Odločitev je odvisna od članov občinskega sveta.  

 

Ciril Magdič je ponovno poudaril, da gre za razliko v besedni zvezi, ali je odlok nezakonit ali 

pa ni v skladu.  

 

Mag. Tomislav Nemec je izpostavil nepotrebno dokazovanje o zadevah izpred štirinajst dni, 

ki nikakor usodno ne vplivajo na samo vsebino proračuna, saj  je bila beseda »nezakonito« 

preveč poudarjena, prav tako zato ne bi bilo potrebno prekiniti seje ter se navezal še na 34. 

člen statuta. Če pravna oseba še ni ustanovljena in so v proračunu namenjena finančna 

sredstva, je to pravno zanimivo vprašanje in če je zakonito ali ne, o tem odloča sodišče, zato 

predlaga, da se seja naj nadaljuje, saj je komisija dala le mnenje.  

 

Županja je opomnila, da je bil podan s strani določenih članov občinskega sveta amandma, s 

katerim se predlagajo sredstva v proračunu za zavod, ki še prav tako ne obstaja. Zaradi 

številnih prejetih računov, ki so že zapadli v plačilo bo s sejo nadaljevala in na glasovanje ne 

bo podala predloga sklepa, vendar pa v prihodnje prosi, da delovna telesa delajo strokovno. 

Nato je prosila predsednike oz. podpredsednike odborov, da podajo stališča delovnih teles, ki 

so odlok obravnavala.  

 

Odbor za finance predlaga Občinskemu svetu Občine Ljutomer, da Odlok o proračunu Občine 

Ljutomer za leto 2019 – novi predlog, sprejme.   
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Odbor za družbene dejavnosti predlaga Občinskemu svetu Občine Ljutomer, da Odlok o 

proračunu Občine Ljutomer za leto 2019 – novi predlog v delu, ki se nanaša na področje 

družbenih dejavnosti, sprejme z naslednjima pripombama:  

 zagotovitev finančnih sredstev v NRP za sanacijo Doma kulture Ljutomer za leto 2020 

in zaključitev sanacije najkasneje v letu 2021;  

 povišanje proračunske postavke za Sofinanciranje komornih zborov in oktetov v višini 

1.500 EUR.  

 

Odbor za gospodarstvo in turizem predlaga Občinskemu svetu Občine Ljutomer, da Odlok o 

proračunu Občine Ljutomer za leto 2019 – novi predlog, sprejme.   

 

Mag. Tomislav Nemec je predlagal, da se sej delovnih teles udeležijo v prihodnje tudi županja 

ali pa podžupana po posameznem področju, saj strokovni sodelavci nimajo vseh informacij.  

 

Županja je po prebranih stališčih povedala, da so bili pred nekaj minutami podani novi 

amandmaji k predlaganemu odloku in da je potrebno zaradi preverjanja pravilnosti in 

zakonitosti odrediti odmor. Z dobrimi nameni pa je prisotne člane pozvala, da se podani 

amandmaji popravijo v skladu s poslovnikom ter jim ponudila strokovno pomoč zaposlenih v 

občinski upravi.  

 

Seja se je nadaljevala čez 25 minut in sicer ob 16.14 uri.  

 

Po odmoru je županja povedala, da je za predstavitev energetske sanacije stavb povabila 

predstavnike družbe Petrol d.d. in Proplus d.o.o., v skladu s sprejetim sklepom občinskega 

sveta št. 49. Na glasovanje je podala predlog, da se jih sme povabiti k predstavitvi.  

 

Prisotnih je bilo 19 članov občinskega sveta. 

Rezultati glasovanja: ZA: 19, PROTI: 0.  

Predlog je bil sprejet.  

 

Podrobno predstavitev energetske sanacije objektov v lasti Občine Ljutomer so podali 

direktorica družbe Proplus d.o.o. Bojana Sovič in Anže Kunovar ter predstavnik podjetja 

Petrol d.d. Robert Ostrelič, ki so kasneje podajali tudi odgovore na postavljena vprašanja 

članov občinskega sveta.  

 

Sledila je krajša razprava članov občinskega sveta, v kateri so sodelovali Franjo Karlovčec, 

Tomislav Nemec in Mira Rebernik Žižek.  

 

Županja je povedala, da iz sklepa št. 49 izhaja, da mora občinski svet pred podpisom 

koncesijske pogodbe podati predhodno soglasje.  

 

Franjo Karlovčec je v imenu članov občinskega sveta povedal, da ni potrebno podrobno 

podati členov pogodbe, saj je le ta preobširna.  

 

Sledilo je glasovanje o sklepu.  

 

Prisotnih je bilo 19 članov občinskega sveta. 

Rezultati glasovanja: ZA: 19, PROTI: 0.  

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 50: 
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1. Občinskemu svetu Občine Ljutomer sta družba Petrol d.d. Ljubljana in družba 

Proplus d.o.o. Maribor podrobno predstavila projekt »Celovita energetska prenova 

stavb v lasti Občine Ljutomer«, s čimer je realizirana druga točka sklepa 

Občinskega sveta Občine Ljutomer št. 49 z dne 8. 4. 2019. 

2. Občinski svet Občine Ljutomer je seznanjen z vsebino koncesijske pogodbe in z njo 

soglaša, s čimer je realizirana prva točka sklepa Občinskega sveta Občine Ljutomer 

št. 49 z dne 8. 4. 2019. 

3. Občinski svet Občine Ljutomer je seznanjen, da je super nadzor vzpostavljen in zato 

soglaša, da je tretja točka sklepa Občinskega sveta Občine Ljutomer št. 49 z dne 8. 4. 

2019 v postopku realizacije. 

 

Po krajšem odmoru je županja predstavila amandmaje, ki so jih vložili člani občinskega sveta 

ter pri tem izpostavila, da si želi razprave, kjer bi se med sabo posvetovali in pri tem sledili 

enakomernemu razvoju krajevnih skupnosti.  

 

1. AMANDMA 

Skupina članov občinskega sveta je predlagala, da se zmanjšajo sredstva  na proračunski 

postavki 040311 Izdelava in vzdrževanje spletnih strani občine za 1.500 EUR in povečajo 

sredstva na proračunski postavki 1803391 Sofinanciranje delovanja komornih zborov in 

oktetov za 1.500 EUR.  

Ocena sprejema: vloženi amandma je pravilen in v skladu s 30. členom ZJF in 2. odstavkom 

92. člena poslovnika (upoštevano pravilo o ravnovesju).  

 

Županja je predlagala amandma na amandma št. 1 in sicer, da se v proračunu Občine 

Ljutomer za leto 2019 zagotovijo sredstva za sofinanciranje delovanja komornih zborov in 

orkestrov v skupni višini 6.000 EUR ter za sofinanciranje delovanja pihalnih orkestrov v 

skupni višini 6.087 EUR. Letno se jim zagotovijo torej sredstva v podobni višini. Tudi pihalni 

orkestri potrebujejo sredstva za svoje delovanje in nabavo instrumentov. 

Zmanjšajo se torej sredstva na proračunski postavki 040311 Izdelava in vzdrževanje spletnih 

strani občine za 1.500 EUR. V posebnem delu novega predloga proračuna Občine Ljutomer 

za leto 2019 se poveča proračunska postavka 1803391 Sofinanciranje komornih zborov in 

oktetov za 1.000 EUR in poveča se tudi proračunska postavka 1803371 Sofinanciranje 

delovanja pihalnih orkestrov za 500 EUR. 

 

Mira Rebernik Žižek se s predlaganim amandmajem na amandma ni strinjala, saj sorazmerje 

med številom komornih zborov in oktetov ter orkestri ni enako.  

 

V skladu s poslovnikom je županja najprej na glasovanje podala amandma na amandma.  

 

Prisotnih je bilo 19 članov občinskega sveta. 

Rezultati glasovanja: ZA: 8, PROTI: 10.  

Amandma na amandma št. 1 ni bil sprejet.  

 

Nato je županja na glasovanje podala predlog amandmaja skupine občinskih svetnikov.  

 

Prisotnih je bilo 19 članov občinskega sveta. 

Rezultati glasovanja: ZA: 11, PROTI: 3.  

Amandma št. 1 je bil sprejet.  

 

Ob 17.48 uri se je seji pridružila Sara Karba.  
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2. AMANDMA 

Skupina članov občinskega sveta je predlagala, da se zmanjšajo sredstva na naslednjih 

proračunskih postavkah in sicer: 040321 Pokroviteljstva občine - župana za 3.250 EUR, na 

proračunski postavki 040327 Pokroviteljstva župan(je) po sklepu za 2.500 EUR, na 

proračunski postavki 010132 Nadomestilo za nepoklicno opravljanje funkcije podžupana za 

5.000 EUR in na proračunski postavki 010134 Sporočila za javnost, objava informacij v 

medijih za 1.250 EUR. Na novi proračunski postavki pri KS Ljutomer se zagotovijo sredstva 

za postavitev avtobusnih postajališč v Noršincih, v Pristavi in na Podgradju v skupni višini 

12.000 EUR. 

Ocena sprejema: vloženi amandma je pravilen in v skladu s 30. členom ZJF in 2. odstavkom 

92. člena poslovnika (upoštevano pravilo o ravnovesju). Županje je pojasnila, da se sredstva 

predlagajo v KS Ljutomer – naselji Pristava in Podgradje ne sodita v KS Ljutomer in da se 

investicije vodijo v občinski upravi, prav tako se z amandmajem privilegira le tri naselja ter, 

da je postavitev avtobusnih postajališč predvidena v NRP.  

 

Županja je predlagala amandma na amandma št. 2 in sicer, da se v proračunu Občine 

Ljutomer za leto 2019 zagotovijo sredstva za urejanje avtobusnih postajališč na območju 

celotne občine Ljutomer. Projekt Urejanje avtobusnih postajališč je že vključen v Načrt 

razvojnih programov pod št. OB063-15-0003.V letu 2019 se bo pripravila študija urejanja 

avtobusnih postajališč. Le-ta bo glede na število otrok, ki hodijo na šolski avtobus, linijski 

potniški promet in gostoto prometa določila naselja in lokacije na katerih je smiselno 

postavljati avtobusna postajališča. S študijo bo Občina Ljutomer pridobila podatke o tem, 

koliko avtobusnih postajališč je potrebno še postaviti, katera je potrebno postaviti prioritetno s 

stališča prometne varnosti in sam izgled avtobusnih postajališč. Za študijo se predvidi 5.000 

EUR. Prav tako se v letu 2019 predvidi nekaj sredstev za samo ureditev avtobusnih 

postajališč in sicer 12.000 EUR.  

 

Zmanjšajo se torej sredstva na naslednjih proračunskih postavkah: 040321 Pokroviteljstva 

občine - župana za 3.250 EUR, 040327 Pokroviteljstva župan(je) po sklepu za 2.500 EUR, 

010132 Nadomestilo za nepoklicno opravljanje funkcije podžupana za 5.000 EUR, 010134 

Sporočila za javnost za 1.250 EUR, 010101 Stroški svetnikov za nepoklicno opravljanje 

funkcije – sejnine za 5.000 EUR. V posebni del novega predloga proračuna Občine Ljutomer 

za leto 2019 se na novo uvrsti proračunska postavka 1309361 Urejanje avtobusnih postajališč 

v višini 17.000 EUR. 

 

Razprave ni bilo, zato je županja najprej na glasovanje podala amandma na amandma.  

 

Prisotnih je bilo 20 članov občinskega sveta. 

Rezultati glasovanja: ZA: 8, PROTI: 11.  

Amandma na amandma št. 2  ni bil sprejet.  

 

Nato je županja na glasovanje podala predlog amandmaja skupine občinskih svetnikov.  

 

Prisotnih je bilo 20 članov občinskega sveta. 

Rezultati glasovanja: ZA: 11, PROTI: 6.  

Amandma št. 2 je bil sprejet.  
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3. AMANDMA 

Skupina članov občinskega sveta je predlagala, da se zmanjšajo sredstva na naslednjih 

proračunskih postavkah 010133 Materialni stroški vključno s stroški reprezentance za 4.000 

EUR in na proračunski postavki 1805511 Ureditev prostorov za mlade za 15.000 EUR. 

Povečajo se sredstva na proračunski postavki 1805621 Sofinanciranje ŠD (LPŠ) in sicer se 

doda nov konto – vaška igrišča v višini 19.000 EUR.  

 

Ocena sprejema: vloženi amandma je pravilen in v skladu s 30. členom ZJF in 2. odstavkom 

92. člena poslovnika (upoštevano pravilo o ravnovesju). 

 

Županja je pojasnila, da v kolikor bi se ta sredstva vključila v LPŠ, bi športna društva prejela 

sredstva šele jeseni. Dodatno pojasnilo je podal tudi podžupan Janko Špindler ter med drugim 

predlagal, da se za ta sredstva lahko pripravi nov pravilnik in se sredstva razdelijo na podlagi 

javnega razpisa.  

 

Mag. Tomislav Nemec je predlagal, da se amandma skupine članov občinskega sveta 

spremeni v delu, kot je predlagal Janko Špindler ali pa županja poda amandma na amandma.  

 

Po krajši razpravi je bilo sprejeto, da se amandma skupine članov občinskega sveta št. 3 

spremeni in podpiše na novo.  

Z novim amandmajem št. 3 se je predlagalo, da se zmanjšata proračunska postavka 010133 

Materialni stroški vključno s stroški reprezentance za 4.000 EUR ter proračunska postavka 

1805511 Ureditev prostorov za mlade za 15.000 EUR. Na novi proračunski postavki pa se 

zagotovijo sredstva za sofinanciranje športnih društev – vaška igrišča v višini 19.000 EUR. 

 

Glasovanje je sledilo kasneje.  

 

Prisotnih je bilo 20 članov občinskega sveta. 

Rezultati glasovanja: ZA: 20, PROTI: 0.  

Sprejet je bil spremenjen amandma št. 3 skupine članov občinskega sveta.  

 

4. AMANDMA 

Skupina članov občinskega sveta je predlagala, da se zmanjšajo sredstva na naslednjih 

proračunskih postavkah: 1805511 Ureditev prostorov za mlade za 9.000 EUR, na proračunski 

postavki 040234 Protokolarna darila za 1.000 EUR in na proračunski postavki 1302031 

Tekoče vzdrževanje lokalnih cest za 5.000 EUR. Na novi proračunski postavki pri KS 

Krištanci-Šalinci-Grlava se zagotovijo sredstva za projektno dokumentacijo za cestno 

razsvetljavo, signalizacijo in pločnik v KS Krištanci-Šalinci-Grlava v višini 15.000 EUR.  

 

Ocena sprejema: vloženi amandma je pravilen in v skladu s 30. členom ZJF in 2. odstavkom 

92. člena poslovnika (upoštevano pravilo o ravnovesju). Županja je izpostavila vsebinski 

pomislek, saj se sredstva predlagajo v KS, kjer ni zaposlenih oseb, saj investicije vodijo 

zaposleni v občinski upravi ter  izpostavila vprašanje smotrnosti priprav projektov na zalogo 

ter poudarila, da je potrebno slediti enakomernemu razvoju vseh krajevnih skupnosti.  

 

Županja je predlagala amandma na amandma št. 4 in sicer, da se v proračunu Občine 

Ljutomer za leto 2019 zagotovijo sredstva za obnove in vzdrževanje objektov na območju 

celotne občine Ljutomer, ki so v lasti društev (razen športnih društev).Sredstva se razdelijo 

društvom na podlagi javnega razpisa in določenih kriterijev za pridobitev sofinancerskih 

sredstev. 
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Zmanjšajo se torej sredstva na naslednjih proračunskih postavkah: 1805511 Ureditev prostora 

za mlade za 9.000 EUR, 040324 Protokolarna darila za 1.000 EUR in 1302031 Tekoče 

vzdrževanje lokalnih cest za 5.000 EUR. V posebni del novega predloga proračuna Občine 

Ljutomer za leto 2019 se uvrsti nova proračunska postavka v višini 15.000 EUR, katera se 

nameni sofinanciranju obnov in vzdrževanja objektov v lasti društev (razen športnih). 

 

Slavica Sunčič je kot predsednica KS Krištanci, Šalinci, Grlava je pojasnila, da edino dve 

vasi, to je Krištanci in Šalinci nimata urejene javne razsvetljave, medtem ko sosednje vasi 

imajo javno razsvetljavo in da bi le-ta bila nujno potrebna za številne turiste, ki se sprehajajo 

po cesti in za otroke, ki v temi čakajo na šolski avtobus.  

 

Matevž Kaučič je predlagal kratek odmor. Seja se je nadaljevala ob 18.19 uri.  

 

Županja je s strani skupine članov občinskega sveta prejela nov oz. spremenjen amandma št. 

4, s katerim se predlaga zmanjšanje proračunske postavke1805511 Ureditev prostorov za 

mlade za 9.000 EUR, proračunske postavke 040234 Protokolarna darila za 1.000 EUR in 

proračunske postavke 1302031 Tekoče vzdrževanje lokalnih cest za 5.000 EUR. Na novi 

proračunski postavki se zagotovijo sredstva za ureditev cestne razsvetljave, signalizacije in 

pločnikov v KS Krištanci-Šalinci-Grlava (projektna dokumentacija in izvedba) v višini 

15.000 EUR. 

 

Sledilo je glasovanje o amandmaju na amandma.  

 

Prisotnih je bilo 20 članov občinskega sveta. 

Rezultati glasovanja: ZA: 8, PROTI: 11.  

Amandma na amandma št. 4 ni bil sprejet.  

 

Nato je županja na glasovanje podala predlog spremenjenega amandmaja št. 4 skupine 

občinskih svetnikov.  

 

Prisotnih je bilo 20 članov občinskega sveta. 

Rezultati glasovanja: ZA: 11, PROTI: 6.  

Sprejet je bil spremenjen amandma št. 4 skupine članov občinskega sveta.  

 

5. AMANDMA 

Skupina članov občinskega sveta so predlagali, da se zmanjšajo sredstva na proračunski 

postavki 0603011 Plače in drugi izdatki zaposlenih – občinske uprava za 54.000 EUR in se na 

novi proračunski postavki zagotovijo sredstva za preplastitev LC 2231121 na Gomili v višini 

54.000 EUR. 

 

Ocena sprejema: vloženi amandma je pravilen in v skladu s 30. členom ZJF in 2. odstavkom 

92. člena poslovnika (upoštevano pravilo o ravnovesju).  

 

Županja je pojasnila, da je zaradi neodobrenih komunalnih javnih del (lansko leto je bilo 

zaposlenih 14 javnih delavcev) nujno potrebno zaposliti dve osebi in eno osebo na področju 

pridobivanja nepovratnih sredstev ter da jev predlogu NRP projekt preplastite lokalne ceste na 

Gomili predviden v letu 2020. 

 

Županja je predlagala amandma na amandma št. 5 in sicer, da se v proračunu Občine 

Ljutomer za leto 2019 zagotovijo sredstva za ureditev prostorov bivše Jagode, ki so sedaj v 
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lasti Občine Ljutomer. Prav tako v proračunu za leto 2019 zagotovijo sredstva za ureditev 

plezalne stene v ŠIC Ljutomer v velikosti 4,35 m (širina) in 3 m (višina).  Plezalna stena bo 

namenjena plezanju mlajših osnovnošolskih otrok. V letu 2019 se bo izvedla sanacija in 

energetska sanacija Glasbene šole. Ker prostori bivše Jagode niso bili vključeni v projekt 

energetske sanacije (v času prijave še v lasti Mercatorja) je smiselno, da se uredijo tudi ti 

prostori.  

Zmanjšajo se torej sredstva na proračunski postavki 0603011 Plače in drugi izdatki zaposlenih 

– občinska uprava za 20.000 EUR in na proračunski postavki 1805511 Ureditev prostorov za 

mlade za 27.500 EUR.V posebni del novega predloga proračuna Občine Ljutomer za leto 

2019 se uvrsti nova proračunska postavka višini 42.500 EUR, sredstva se namenijo za 

ureditev prostora bivše Jagode. Poveča se proračunska postavka 1805991 Investicijsko 

vzdrževanje športnih objektov za 5.000 EUR. 

 

Sledilo je glasovanje o amandmaju na amandma.  

 

Prisotnih je bilo 20 članov občinskega sveta. 

Rezultati glasovanja: ZA: 7, PROTI: 9.  

Amandma na amandma št. 5 ni bil sprejet.  

 

Nato je županja na glasovanje podala predlog amandmaja skupine občinskih svetnikov.  

 

Prisotnih je bilo 20 članov občinskega sveta. 

Rezultati glasovanja: ZA: 11, PROTI: 6.  

Sprejet je bil amandma št. 5 skupine članov občinskega sveta.  

 

6. AMANDMA 

Skupina članov občinskega sveta je predlagala, da se zmanjšajo sredstva na proračunski 

postavki 1805902 ŠIC Ljutomer v višini 5.000 EUR. Poveča se proračunska postavka 

1403291 Spodbujanje  razvoj turizma v občini, doda se nov konto Aktivnosti za ustanovitev 

občinskega centra za razvoj turizma, izobraževanje in aktivnosti mladih v višini 5.000 EUR. 

 

Županja je pojasnila, da amandma ni pravilen, saj predlagan amandma ni v skladu s 

predpisano programsko klasifikacijo, zato se o njem ni glasovalo.  

 

7. AMANDMA 

Skupina članov občinskega sveta je predlagala, da se zmanjšajo sredstva na proračunski 

postavki 0603011 Plače in drugi izdatki zaposlenih – občinska uprava za 15.000 EUR in 

sredstva na podkontu 7300 Prejete donacije in darila od domačih pravnih oseb za 20.000 

EUR. Povečajo se sredstva na proračunski postavki 1805911 Protiprašna zaščita na kasaški 

stezi Ljutomer za 15.000 EUR.  

 

Županja je podala amandma na amandma št. 7 in sicer je predlagala, da se v proračunu 

Občine Ljutomer za leto 2019 planira prihodek na podlagi donacij domačih pravnih oseb v 

višini 10.000 EUR (Kasaški klub Ljutomer). Gre za donacije namenjena za izvedbo projekta 

Protiprašna zaščita na kasaški stezi Ljutomer. Proračunska sredstva se tako planirajo v višini 

25.000 EUR, skupna ocenjena vrednost projekta pa znaša 35.000 EUR. Sredstva v višini 

5.000 EUR pa se zagotovijo za obnove in vzdrževanje objektov na območju celotne občine 

Ljutomer, ki so v lasti društev (razen športnih društev).Sredstva se razdelijo društvom na 

podlagi javnega razpisa in določenih kriterijev za pridobitev sofinancerskih sredstev. 

 



5. REDNA SEJA OBČINSKEGA SVETA OBČINE LJUTOMER 

17. julij 2019 
 

14 

 

Zmanjšajo se torej planirana sredstva na prihodkovni strani proračuna na podkontu 7300 

Prejete donacije in darila od domačih pravnih oseb za 10.000 EUR (Kasaški klub Ljutomer) in 

sredstva na proračunski postavki 0603011 Plače in drugi izdatki zaposlenih – občinska uprava 

za 10.000 EUR.V posebnem delu novega predloga proračuna Občine Ljutomer za leto 2019 

se poveča proračunska postavka 1805911 Protiprašna zaščita na kasaški stezi Ljutomer za 

5.000 EUR.V posebni del novega predloga proračuna Občine Ljutomer za leto 2019 se uvrsti 

nova proračunska postavka v višini 5.000 EUR, katera se nameni sofinanciranju obnov in 

vzdrževanja objektov v lasti društev (razen športnih). 

 

Sledilo je glasovanje o amandmaju na amandma.  

 

Prisotnih je bilo 20 članov občinskega sveta. 

Rezultati glasovanja: ZA: 7, PROTI: 11.  

Amandma na amandma št. 7 ni bil sprejet.  

 

Nato je županja na glasovanje podala predlog amandmaja skupine občinskih svetnikov.  

 

Prisotnih je bilo 20 članov občinskega sveta. 

Rezultati glasovanja: ZA: 12, PROTI: 6.  

Amandma št. 7 je bil sprejet skupine članov občinskega sveta.  

 

Sara Karba je prosila za 10-minutni odmor. Seja se je nadaljevala ob 19.01 uri.  

 

Sejo je v tem času zapustila Mira Rebernik Žižek.  

 

8. AMANDMA 

Skupina članov občinskega sveta je predlagala, da se zmanjšajo sredstva na proračunski 

postavki 0403041 Pravno zastopanje občine v višini 27.000 EUR. Na novi proračunski 

postavki se zagotovijo sredstva za modernizacijo JP724914 – dovozna cesta v Globoki8 od 

regionalne ceste do št. 3a. 

 

Županja je pojasnila, da vloženi amandma ni v skladu s 3. odstavkom 32. člena ZJF, ker se 

morajo že plačane obveznosti v obdobju začasnega financiranja vključiti v proračun tekočega 

leta, kar v tem primeru, ko je na postavki predlagana vrednost sredstev manjša kot dosedanja 

realizacija, ni mogoče.  

 

Mag. Tomislav Nemec je predlagal, da se predlagani amandma naj poda na glasovanje, saj se 

s sklepom o začasnem financiranju sme porabiti le polovico planiranih sredstev, kar pa 

predstavlja sredstva v največji  višini 27.000 EUR in da se je v nasprotnem primeru preseglo 

zgoraj omenjeno pooblastilo. V nadaljevanju pa podal mnenje, da občina zadnja leta porabi 

preveč finančnih sredstev za tožbe tudi z lastnim podjetjem ter želi, da se čimprej preneha s 

tem.   

 

Županja je dodatno pojasnila, da gre za zahtevne pravne zadeve in da občinska uprava žal ne 

razpolaga s takšnimi pravnimi znanji, prav tako da ne more vplivati, ker je pravno zastopanje 

potrebno zaradi JP Prlekija in Dvorca Jeruzalem. Zato je sklenila, da o vsebini amandmaja ne 

more razpravljati in amandmaja št. 8 zaradi zgoraj navedenega dejstva ni podala na 

glasovanje.  
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9. AMANDMA 

Skupina članov občinskega sveta je predlagala, da se zmanjšajo sredstva na proračunski 

postavki 1103901 Zadruga Ljutomer, na kontu 42020 Nakup opreme v višini 11.000 EUR. 

Poveča se proračunska postavka 0703101 Dejavnost občinske gasilske zveze Ljutomer za 

11.000 EUR. 

 

Županja je pojasnila, da amandma ni pravilen, saj povzroča neuravnoteženost proračuna. 

Projekt Zadruga Ljutomer je bil prijavljen na 3. Javni razpis LAS, viri financiranja v letu 2019 

in 2020 so usklajeni z investicijsko dokumentacijo in vlogo na javni razpis. Predvideno je 

sofinanciranje projekta z nepovratnimi sredstvi v letu 2019 v višini 21.193 EUR. V kolikor se 

lastna sredstva v letu 2019 zmanjšajo iz 15.544 EUR na 4.544 EUR, bi se morala sorazmerno 

znižati tudi nepovratna sredstva. Kar pomeni, da postane proračun za leto 2019 

neuravnotežen. 

 

Maksimiljan Gošnjak je prosil, da strokovne službe pomagajo pri pripravi spremenjenega 

amandmaja, s katerimi bi se gasilcem namenila dodatna finančna sredstva in da do danes ni 

prejel nobenega dokumenta glede Zadruge Ljutomer.  

 

Županja in Niko Miholič sta še enkrat pojasnila, kaj bi pomenilo, če se sredstva zmanjšajo na 

proračunski postavki namenjeni projektu Zadruga Ljutomer in kaj bi razvojni projekt 

doprinesel občini in ponudnikom.  

 

Županja je povedala, da amandmaja ne bo podala na glasovanje.  

 

V tem času pa je Skupina članov občinskega sveta podala amandma št. 10 in sicer, da se 

zmanjšajo sredstva na proračunski postavki 1805902 ŠIC Ljutomer za 5.000 EUR in povečajo 

se sredstva na proračunski postavki 0703101 Dejavnost občinske gasilske zveze Ljutomer za 

5.000 EUR.  

 

Sledilo je glasovanje o amandmaju skupine članov občinskega sveta.  

 

Prisotnih je bilo 19 članov občinskega sveta. 

Rezultati glasovanja: ZA: 19, PROTI: 0.  

Sprejet je bil amandma št. 10 skupine članov občinskega sveta.  

 

Sledila je razprava o amandmajih k NRP Občine Ljutomer za obdobje 2019 – 2022, ki jih je 

podala skupina članov občinskega sveta: 

 

1. AMANDMA – NRP 

Skupina članov občinskega sveta je predlagala, da se v Načrtu razvojnih programov Občine 

Ljutomer za obdobje 2019 – 2022 projekt OB063-19-0028 Preplastitev dela LC 223121 na 

Gomili v vrednosti 54.000 EUR iz leta 2020 prenese v leto 2019. 

 

Županje je pojasnila, da o amandmaju ni potrebno glasovati, saj je vloženi amandma povezan 

z amandmajem št. 5, ki je že bil sprejet in ga mora občinska uprava upoštevati pri pripravi 

NRP.  
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2. AMANDMA – NRP 

Skupina članov občinskega sveta je predlagala, da se v Načrt razvojnih programov Občine 

Ljutomer za obdobje 2019 – 2022 v letu 2020 na novo vključi projekt: Modernizacija javnih 

poti v naselju Ilovci v vrednosti 100.500 EUR 

 

Županja je pojasnila, da je predlog pomanjkljiv, saj ni definiran z odseki cest in da bo šele 

projektna dokumentacija prinesla natančnejšo višino stroškov modernizacije javnih poti. Niso 

navedene dolžine cest, potrebno pa je tudi preveriti lastništvo teh cest. 

 

Srečko Žižek je pojasnil, da je ta znesek usklajen s podpredsednikom KS Železne Dveri.   

 

Matevž Kaučič je pojasnil, da so mišljeni trije odseki cest v kraju Ilovci.  

 

Mag. Tomislav Nemec je predlagal, da se naj vseeno glasuje o predlaganem amandmaju.  

 

Dodatno pojasnilo je podal Mitja Kolbl.  

 

Glasovanje o predlogu amandmaja k NRP št. 2 ni bilo izvedeno. S tem se je skupina članov 

občinskega sveta strinjala.  

 

3. AMANDMA – NRP 

Skupina članov občinskega sveta je predlagala, da se v Načrt razvojnih programov Občine 

Ljutomer za obdobje 2019 – 2022 v letu 2019 na novo vključi projekt: Postavitev avtobusnih 

postajališč v vrednosti 12.000 EUR.  

 

Županje je pojasnila, da o amandmaju ni potrebno glasovati, saj je vloženi amandma povezan 

z amandmajem št. 2, ki je že bil sprejet in ga mora občinska uprava upoštevati pri pripravi 

NRP.  

 

 

 

4. AMANDMA - NRP 

Skupina članov občinskega sveta je predlagala, da se v Načrtu razvojnih programov Občine 

Ljutomer za obdobje 2019 – 2022 projekt OB063-16-0018 Adaptacija doma kulture Ljutomer 

iz leta 2022 in 2023 prenese v leto 2020 in 2021, kot sledi: 

- vrednost v letu 2020: 68.115 EUR (lastna proračunska sredstva) 

- vrednost v letu 2021: 189.858 EUR (lastna proračunska sredstva 91.525 EUR in 

sredstva iz državnega proračuna 98.333 EUR). 

Sledilo je glasovanje.  

 

Prisotnih je bilo 18 članov občinskega sveta. 

Rezultati glasovanja: ZA: 18, PROTI: 0.  

Amandma – NRP št. 4 je bil sprejet.  

 

5. AMANDMA –NRP  

Skupina članov občinskega sveta je predlagala, da se v Načrt razvojnih programov Občine 

Ljutomer za obdobje 2019 – 2022 v letu 2020 na novo vključi projekt: Modernizacija JP 

724914 v Globoki v vrednosti: 25.000 EUR.  

 

Sledilo je glasovanje.  
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Prisotnih je bilo 19 članov občinskega sveta. 

Rezultati glasovanja: ZA: 11, PROTI: 0.  

Amandma – NRP št. 5 je bil sprejet.  

 

6. AMANDMA 

Skupina članov občinskega sveta je predlagala, da se v Načrtu razvojnih programov Občine 

Ljutomer za obdobje 2019 – 2022 projekt št. 063-19-0033 Protiprašna zaščita na kasaški stezi 

Ljutomer, ki je predviden v letu 2019 v višini 40.000 EUR (20.000 EUR donacije Kasaški 

klub Ljutomer in 20.000 EUR proračunska sredstva) spremeni kot sledi: vrednost: 35.000 

EUR (35.000 EUR proračunska sredstva in 0 EUR donacije KK Ljutomer).  

 

Županje je pojasnila, da o amandmaju ni potrebno glasovati, saj je vloženi amandma povezan 

z amandmajem št. 7, ki je že bil sprejet in ga mora občinska uprava upoštevati pri pripravi 

NRP.  

 

Matevž Kaučič je predlagal, da se pred sprejetjem proračuna predstavnikom gasilcev poda 

beseda.  

 

Andrej Rus je kot predsednik GZ Ljutomer povedal, da se sprašujejo kako naprej, saj so jim 

zapadli računi in obresti za nabavo novega gasilskega vozila in imajo ogromne stroški za 

samo delovanje in zagotavljanje operativne sposobnosti za celotno območje občine Ljutomer. 

Med predstavitvijo gasilske dejavnosti in s prikazom stiske je med drugim izpostavil, da 

načrtovana finančna sredstva v novem predlogu proračuna ne bodo zadostovala za odplačilo 

kredita za novo gasilsko vozilo, za to bo vesel, če se mu bo prisluhnilo tudi v prihodnje.  

 

Danilo Polanič, predsednik PGD Ljutomer je predstavil pomen prostovoljnega gasilstva ter 

podal primerjavo med prejetimi sredstvi in opravljenimi intervencijami po posameznih letih, 

kjer se število intervencij zvišuje, sredstva z občinskega proračuna pa znižujejo. Pri svojem 

delu, katero je prostovoljno, ogromno dajo nazaj občanom, zato pričakuje, da se jih obravnava 

kot gasilce in dobrotnike ter si želi, da se vsa društva enako obravnava in se ne dela razdora 

med posameznimi društvi.  

 

Županja je povedala, da bo slej ali prej potrebno razmisliti tudi o sprejemu cenika o izvajanju 

gasilske javne službe, saj se gasilska vozila uporabljajo tudi za sosednje občine.  

 

V kraji razpravi so sodelovali še Niko Miholič, Franjo Karlovčec in Sara Karba.,   

 

Županja je nato podala predlog proračuna za leto 2019 s sprejetimi amandmaji na glasovanje.  

 

Prisotnih je bilo 19 članov občinskega sveta. 

Rezultati glasovanja: ZA: 19, PROTI: 0.  

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 51: 

1. Občinski svet Občine Ljutomer sprejme amandma št. 1 skupine občinskih 

svetnikov (Dejan Karba, Srečko Žižek, Dejan Kaučič, Matevž Kaučič, Mira 

Rebernik Žižek, Tomislav Nemec, Marta Mihorič in Franjo Karlovčec) k novemu 

predlogu Odloka o proračunu Občine Ljutomer za leto 2019 v naslednji vsebini: 

- zmanjšajo se sredstva  na proračunski postavki 040311 Izdelava in vzdrževanje 

spletnih strani občine za 1.500 EUR 
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- povečajo se sredstva na proračunski postavki 1803391 Sofinanciranje delovanja 

komornih zborov in oktetov za 1.500 EUR.  

2. Občinski svet Občine Ljutomer sprejme amandma št. 2 skupine občinskih 

svetnikov (Dejan Karba, Srečko Žižek, Dejan Kaučič, Matevž Kaučič, Mira 

Rebernik Žižek, Tomislav Nemec, Marta Mihorič in Franjo Karlovčec) k novemu 

predlogu Odloka o proračunu Občine Ljutomer za leto 2019 v naslednji vsebini: 

- zmanjšajo se sredstva na proračunski postavki 040321 Pokroviteljstva občine - 

župana za 3.250 EUR 

- zmanjšajo se sredstva na proračunski postavki 040327 Pokroviteljstva župan(je) 

po sklepu za 2.500 EUR 

- zmanjšajo se sredstva na proračunski postavki 010132 Nadomestilo za nepoklicno 

opravljanje funkcije podžupana za 5.000 EUR 

- zmanjšajo se sredstva na proračunski postavki 010134 Sporočila za javnost, objava 

informacij v medijih za 1.250 EUR 

- na novi proračunski postavki pri KS Ljutomer se zagotovijo sredstva za postavitev 

avtobusnih postajališč v Noršincih, v Pristavi in na Podgradju v skupni višini 

12.000 EUR 

3. Občinski svet Občine Ljutomer sprejme spremenjen amandma št. 3 skupine 

občinskih svetnikov (Maksimiljan Gošnjak, Slavica Sunčič, Tomislav Nemec, Jože 

Klemenčič, Srečko Žižek, Saša Polajnar, Jože Panič, Dejan Kaučič, Darinka 

Budna, Marta Mihorič, Janko Špindler, Manja Gospodarič, Ludvik Rudolf, Niko 

Miholič, Matevž Kaučič, Dejan Karba, Sara Karba, Ciril Magdič, Mira Rebernik 

Žižek in Franjo Karlovčec) k novemu predlogu Odloka o proračunu Občine 

Ljutomer za leto 2019 v naslednji vsebini: 

- zmanjšajo se sredstva na proračunski postavki 010133 Materialni stroški vključno 

s stroški reprezentance za 4.000 EUR 

- zmanjšajo se sredstva na proračunski postavki 1805511 Ureditev prostorov za 

mlade za 15.000 EUR 

- na novi proračunski postavki se zagotovijo sredstva za sofinanciranje športnih 

društev – vaška igrišča v višini 19.000 EUR 

4. Občinski svet Občine Ljutomer sprejme spremenjen amandma št. 4 skupine 

občinskih svetnikov (Maksimiljan Gošnjak, Slavica Sunčič, Tomislav Nemec, 

Dejan Kaučič, Matevž Kavčič, Srečko Žižek, Ciril Magdič, Marta Mihorič, Mira 

Rebernik Žižek, Dejan Karba, Sara Karba in Franjo Karlovčec) k novemu 

predlogu Odloka o proračunu Občine Ljutomer za leto 2019 v naslednji vsebini: 

- zmanjšajo se sredstva na proračunski postavki 1805511 Ureditev prostorov za 

mlade za 9.000 EUR 

- zmanjšajo se sredstva na proračunski postavki 040234 Protokolarna darila za 

1.000 EUR 

- zmanjšajo se sredstva na proračunski postavki 1302031 Tekoče vzdrževanje 

lokalnih cest za 5.000 EUR 

- na novi proračunski postavki se zagotovijo sredstva za ureditev cestne 

razsvetljave, signalizacije in pločnikov v KS Krištanci-Šalinci-Grlava (projektna 

dokumentacija in izvedba) v višini 15.000 EUR 

5. Občinski svet Občine Ljutomer sprejme amandma št. 5 skupine občinskih 

svetnikov (Dejan Karba, Srečko Žižek, Dejan Kaučič, Matevž Kaučič, Mira 

Rebernik Žižek, Tomislav Nemec, Marta Mihorič in Franjo Karlovčec) k novemu 

predlogu Odloka o proračunu Občine Ljutomer za leto 2019 v naslednji vsebini: 

- zmanjšajo se sredstva na proračunski postavki 0603011 Plače in drugi izdatki 

zaposlenih – občinske uprava za 54.000 EUR 
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- na novi proračunski postavki se zagotovijo sredstva za preplastitev LC 2231121 na 

Gomili v višini 54.000 EUR 

6. Občinski svet Občine Ljutomer sprejme amandma št. 7 skupine občinskih 

svetnikov (Dejan Karba, Srečko Žižek, Dejan Kaučič, Matevž Kaučič, Mira 

Rebernik Žižek, Tomislav Nemec, Marta Mihorič in Franjo Karlovčec) k novemu 

predlogu Odloka o proračunu Občine Ljutomer za leto 2019 v naslednji vsebini: 

- zmanjšajo se sredstva na proračunski postavki 0603011 Plače in drugi izdatki 

zaposlenih – občinska uprava za 15.000 EUR 

- zmanjšajo se sredstva na podkontu 7300 Prejete donacije in darila od domačih 

pravnih oseb (Kasaški klub Ljutomer) za 20.000 EUR 

- povečajo se sredstva proračunski postavki 1805911 Protiprašna zaščita na kasaški 

stezi Ljutomer za 15.000 EUR 

7. Občinski svet Občine Ljutomer sprejme amandma št. 10 skupine občinskih 

svetnikov (Sara Karba, Slavica Sunčič, Dejan Kaučič, Matevž Kaučič, Dejan 

Karba in Marta Mihorič) k novemu predlogu Odloka o proračunu Občine 

Ljutomer za leto 2019 v naslednji vsebini: 

- zmanjšajo se sredstva na proračunski postavki 1805902 ŠIC Ljutomer za 5.000 

EUR 

- povečajo se sredstva na proračunski postavki 0703101 Dejavnost občinske gasilske 

zveze Ljutomer za 5.000 EUR 

8. Občinski svet Občine Ljutomer sprejme amandma št. 4 - NRP skupine občinskih 

svetnikov (Slavica Sunčič, Dejan Kaučič, Matevž Kaučič, Mira Rebernik Žižek, 

Srečko Žižek, Franjo Karlovčec in Dejan Karba) k novemu predlogu Odloka o 

proračunu Občine Ljutomer za leto 2019 v naslednji vsebini: 

V Načrtu razvojnih programov Občine Ljutomer za obdobje 2019 – 2022 se 

projekt OB063-16-0018 Adaptacija doma kulture Ljutomer iz leta 2022 in 2023 

prenese v leto 2020 in 2021, kot sledi: 

- vrednost v letu 2020: 68.115 EUR (lastna proračunska sredstva) 

- vrednost v letu 2021: 189.858 EUR (lastna proračunska sredstva 91.525 EUR in  

  sredstva iz državnega proračuna 98.333 EUR) 

9. Občinski svet Občine Ljutomer sprejme amandma št. 5 - NRP skupine občinskih 

svetnikov (Slavica Sunčič, Dejan Kaučič, Matevž Kaučič, Mira Rebernik Žižek, 

Srečko Žižek, Franjo Karlovčec in Dejan Karba) k novemu predlogu Odloka o 

proračunu Občine Ljutomer za leto 2019 v naslednji vsebini: 

V Načrt razvojnih programov Občine Ljutomer za obdobje 2019 – 2022 se v letu 

2020 na novo vključi projekt: Modernizacija JP 724914 v Globoki in sicer v 

vrednosti 25.000 EUR 

10. Občinski svet Občine Ljutomer sprejme Odlok o proračunu Občine Ljutomer za 

leto 2019 z upoštevanjem amandmajev iz 1., 2., 3., 4., 5., 6., 7., 8. in 9. točke tega 

sklepa.  

11. Odlok se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 

 

Ob 20.20 uri so sejo občinskega sveta zapustili Jože Klemenčič, Dejan Kaučič in Darinka 

Budna.  

 

K 5. TOČKI DNEVNEGA REDA: 

AKCIJSKI NAČRT UKREPOV ZA SPODBUJANJE RAZVOJA TRAJNOSTNEGA 

TURIZMA V OBČINI LJUTOMER 

 

Karmen Jelen je podala uvodno pojasnilo.  
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Odbor za gospodarstvo in turizem predlaga Občinskemu svetu Občine Ljutomer, da Akcijski 

načrt ukrepov za spodbujanje razvoja trajnostnega turizma v Občini Ljutomer, sprejme.   

 

Razprave pri tej točki dnevnega reda ni bilo, zato je županja podala predlog sklepa iz gradiva 

na glasovanje.  

 

Prisotnih je bilo 16 članov občinskega sveta. 

Rezultati glasovanja: ZA: 16, PROTI: 0.  

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 52: 

1. Občinski svet Občine Ljutomer se je seznanil z aktivnostmi v sklopu Zelene sheme 

slovenskega turizma ter o pridobitvi bronastega znaka Slovenia Green Destinations. 

2. Občinski svet Občine Ljutomer potrdi Akcijski načrt ukrepov za spodbujanje 

razvoja trajnostnega turizma v destinaciji Ljutomer – Jeruzalem.  

 

K 6. TOČKI DNEVNEGA REDA: 

PRAVILNIK ZA SOFINANCIRANJE PROGRAMOV NA PODROČJU TURIZMA V 

OBČINI LJUTOMER 

 

Bojana Babič Škrlec je podala uvodno pojasnilo.  

 

Statutarno prava komisija je na svoji seji obravnavala Pravilnik za sofinanciranje programov 

na področju turizma v Občini Ljutomer in  Občinskemu svetu Občine Ljutomer predlaga, da 

pravilni sprejme z naslednjimi spremembami in dopolnitvami: 

 dopolni se 7. člen, tako da se v prvem odstavku doda stavek: Komisija ima tri člane, ki 

jo sestavljajo: predstavnik odbora za gospodarstvo in turizem, predstavnik 

turističnihdruštev in predstavnik občinske uprave;  

 spremenijo se merila iz 15. člena, in sicer tako, da se število točk pri merilu Članstvo v 

Občinski turistični zvezi iz 20 točk zmanjša na 5 točk, Članstvo v Pomurski turistični 

zvezi pa  iz 20 točk na 3 točke. 

 

Odbor za gospodarstvo in turizem predlaga Občinskemu svetu Občine Ljutomer, da Pravilnik 

za sofinanciranje programov na področju turizma v Občini Ljutomer sprejme, z naslednjo 

pripombo:   

 pri 7. členu se doda stavek, da komisijo sestavljajo trije predstavniki in sicer en 

predstavnik turističnih društev, en predstavnik Odbora za gospodarstvo in turizem in 

en predstavnik občinske uprave Občine Ljutomer.  

 

Mira Rebernik Žižek se je seji ponovno pridružila ob 20.40 uri.  

  

Županja je predlagala, da glede na stališče Statutarno pravne komisije, da predlaga in potrdi 

komisijo občinski svet.  

 

Sara Karba je predlagala, da 7. člen ostane kot je predlagano v gradivu, saj tudi drugih 

podobnih komisij ne imenuje občinski svet, saj bo komisija podobna prejšnji, zamenja se le 

predstavnik bivše LTO Prlekija Ljutomer.  

 

Županja je na glasovanje podala spremembo v delu 7. člena in sicer, da komisijo imenuje 

občinski svet in ne župan.  
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Prisotnih je bilo 17 članov občinskega sveta. 

Rezultati glasovanja: ZA: 7, PROTI: 2.  

Spremeni se 7. člen pravilnika v delu, da komisijo imenuje Občinski svet Občine 

Ljutomer.  

 

Nato je županja podala predlog sklepa na glasovanje s predhodno sprejetim predlogom in 

podanimi stališči delovnih teles, ki so pravilnik obravnavali.  

 

Prisotnih je bilo 17 članov občinskega sveta. 

Rezultati glasovanja: ZA: 7, PROTI: 2.  

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 53: 

1. Občinski svet Občine Ljutomer sprejme Pravilnik za sofinanciranje programov 

na področju turizma v Občini Ljutomer. 

2. Pravilnik se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin.  

 

K 7. TOČKI DNEVNEGA REDA: 

SKLEP O SPREJETJU POBUDE ZA UVEDBO BREZPLAČNEGA CEPLJENJA 

DEČKOV PROTI HPV 

 

Renata Zrinski je podala uvodno pojasnilo k predlaganemu sklepu iz gradiva.  

 

Odbor za družbene dejavnosti predlaga Občinskemu svetu Občine Ljutomer, da Predlog 

sklepa o sprejetju pobude za uvedbo brezplačnega cepljenja dečkov proti HPV, sprejme.  

 

Mag. Tomislav Nemec je pojasnil, da je za to že bil podan amandmajski predlog in, da se naj 

že letos ugodi dečkom možnost cepljenja s pomočjo sredstev iz občinskega proračuna, kljub 

temu, da je ta proces na ministrstvu v teku ter da podpira predlagani sklep.  

 

Županje je povedala, da proračun na prejšnji seji ni bil potrjen in da je to naloga države, saj 

gre za diskriminacijo dečkov in da ministrstvo mora zagotoviti denar za ta namen.  

 

Niko Miholič je povedal, da se je pozanimal in prejel informacijo, da cepljenje proti 

klopnemu meningitisu predstavlja večji problem, kot pa predlagano cepljenje dečkov.  

 

Županja je pozvala člane občinskega sveta vladajočih strankah na državni ravni, da izvedejo 

pritisk oz. si prizadevajo, da se zagotovi denar v državni blagajni za zgoraj navedeno 

cepljenje dečkov. Nato je podala predlog sklepa iz gradiva na glasovanje z dopolnitvijo, da se 

pobuda posreduje tudi na Skupnost občin Slovenije.  

 

Prisotnih je bilo 17 članov občinskega sveta. 

Rezultati glasovanja: ZA: 17, PROTI: 0.  

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 54: 

1. Občinski svet Občine Ljutomer daje pobudo, da Ministrstvo za zdravje v Letni 

program cepljenja in zaščite z zdravili, vključi tudi brezplačno cepljenje proti 

okužbam s HPV za dečke. 
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2. Ta sklep se posreduje Skupnosti občin Slovenije, ki z vsebino seznani vse 

slovenske občine in jih povabi, da se aktivno vključijo k čim prejšnji uresničitvi 

dane pobude.  

3. Ta sklep se posreduje Ministrstvu za zdravje. 

 

K 8. TOČKI DNEVNEGA REDA: 

SKLEP O SEZNANITVI Z NESPOŠTOVANJEM PREDPISOV O JAVNEM 

NAROČANJU V JAVNEM ZAVODU POMURSKE LEKARNE 

 

Dejan Karba je kot predlagatelj podal uvodno obrazložitev sklepa, ki je bil podan pred sejo na 

mizo, ki se  nekoliko razlikuje od sklepa, ki je bil podan na zadnji seji občinskega sveta.  

 

Županja je izrazila zaskrbljenost v primeru izstopa Občine Ljutomer iz javnega zavoda 

Pomurske lekarne in za primer podala ukinitev RRA Mura. Gre za prehitre korake, zato je 

potrebno biti previden ter najprej oceniti posledice izstopa, narediti analizo glede ustanovitve 

novega zavoda, saj je v ljutomerski lekarni zaposlenih pet občanov občine Ljutomer, prav 

tako pa nismo prejeli uradno še nobenega dokumenta o kršitvi zavoda. Poiskati je potrebno 

odgovornost ter odpraviti nezakonitosti in da bo v primeru sprejetja sklepa na današnji seji, le 

tega zadržala, saj se ne strinja z drugim členom sklepa, ker nima dovolj pravnih znanj s tega 

področja. 

 

Jože Panič je izrazil presenečenje, da je danes predložen novi predlog sklepa in predlagal, da 

se počaka s sprejetjem sklepa ter, da v Sloveniji obstajajo ustrezne institucije, ki bodo 

morebitne nepravilnosti ugotovili ali zavrgli in sprejele ustrezne sankcije. V Svetu Pomurskih 

lekarn ima Občina Ljutomer tudi predstavnika in sicer mag. Aleksandra Kavčiča, zato je 

predlagal, da lahko tudi on poda pobudo za razrešitev direktorja.  

 

Dejan Karba je izrazil zaskrbljenost, kaj se bo zgodilo, če bo iz zavoda izstopila MO Murska 

Sobota, ki o tem resno razmišlja, zato je predlagal, da se župana povežeta. Glede na povedano 

pa umika 2. člen predloga sklepa in, da se naj glasuje le o prvem členu.  

 

Županja je predlagala, da naj pelje te aktivnosti naprej kar Dejan Karba ali pa naj svojo 

nalogo opravi predstavnik sveta zavoda imenovan s strani Občine Ljutomer mag. Aleksander 

Kavčič, katerega je potrdil občinski svet. Verjame tudi, da se dobronamerno opozarja, vendar 

pa ni toliko seznanjena, da bi vedela kdo kaj dela narobe in podala primer, ko je bilo njeno 

ime s strani predstavnikov MO Murska Sobota  v preteklosti zlorabljeno.  

 

Mag. Tomislav Nemec je povedal, da je izstop proces, ki za sabo povleče razdelitev 

premoženja in druge zadeve, zato je predlagal, da se poskuša najti druge rešitve.  

 

Mira Rebernik Žižek je predlagala, da se v 2. člen zapiše, da občinski svet pooblašča 

predstavnika v Svetu zavoda Pomurske lekarne mag. Aleksandra Kavčiča, da občino in 

občinski svet seznanja s postopki pravilnostmi poslovanja.  

 

Jože Panič je predlagal, da se 2. člen dopolni še s tem, da se povabi vodstvo zavoda 

Pomurskih lekarn na eno izmed naslednjih sej občinskega sveta. Njegovemu predlogu se je 

kasneje pridružil še Matevž Kaučič.  

 

V krajši razpravi sta sodelovala še člana občinskega sveta Franjo Karlovčec in Srečko Žižek.  
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Županja je prosila predlagatelja, da poda predlog sklepa na glasovanje. 

 

Dejan Karba je predlagal, da vsebina prvega člena ostane nespremenjena, pri 2. členu pa se 

zapiše: Občinski svet Občine Ljutomer pooblašča predstavnika Občine Ljutomer v Svetu 

zavoda Pomurske lekarne mag. Aleksandra Kavčiča, da preveri skladnost poslovanja zavoda 

Pomurskih lekarn in pri MO Murska Sobota preveri postopke glede izstopa MO Murska 

Sobota ter poroča Občinskemu svetu Občine Ljutomer. 

 

Prisotnih je bilo 17 članov občinskega sveta.  

Rezultati glasovanja: ZA: 13, PROTI: 1.  

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 55: 

o seznanitvi z nespoštovanjem predpisov o javnem naročanju  v javnem zavodu 

Pomurske lekarne  

1.         člen 

Občinski svet Občine Ljutomer se je seznanil, da je javni zavod Pomurske lekarne (po 

javno dostopnih podatkih z dne 12.04.2019) v obdobju od leta 2003 do 2019 desetim 

največjim dobaviteljem blaga in izvajalcem storitev plačal 365.399.877,35 €, od katerih 

je po predpisih o javnem naročanju izvedel javna naročila za blago in storitve le v višini 

1.037.957,65€. 

Občinski svet Občine Ljutomer se je seznanil z namero Mestne občine Murska Sobota z 

dne 25.04.2019, da v kolikor v 60 dneh ne bo zamenjano vodstvo v javnem zavodu 

Pomurske lekarne in zagotovljena zakonitost poslovanja, bo mestna občina pričela s  

postopki za ustanovitev  javnega zavoda Nove pomurske lekarne. 

2.         člen 

Občinski svet Občine Ljutomer pooblašča predstavnika Občine Ljutomer v Svetu 

zavoda Pomurske lekarne mag. Aleksandra Kavčiča, da preveri skladnost poslovanja 

zavoda Pomurskih lekarn in pri MO Murska Sobota preveri postopke glede izstopa MO 

Murska Sobota ter poroča Občinskemu svetu Občine Ljutomer. 

 

K 9. TOČKI DNEVNEGA REDA: 

VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANIC IN ČLANOV OBČINSKEGA SVETA OBČINE 

LJUTOMER 
 

Matevž Kaučič je postavil vprašanja in prosil, da se mu pisni odgovori posredujejo po 

elektronski pošti:  

1. Ali je res potrebno, da je že sedaj vklopljena javna razsvetljava na območju novo 

nastajajočega naselja Zeleni raj Ljutomer, čeprav še tam ni nobenega vseljenega 

občana? 

2. Kako je v letu 2019 urejena letalska zaščita proti toči na območju občine Ljutomer? 

3. Kako napreduje projekt sanacije plazu v Gresovščaku, glede na to, da je že pred časom 

bila podpisana pogodba o izvedbi in se še do danes ni zgodilo nič? 

4. Grad Železne Dveri je vedno bolj v klavrnem stanju. Vaščani sprašujejo, kaj se bo z 

njim zgodilo in kakšni so načrti s tem pomembnim objektom našega okolja. Predlagal 

je, da se kontaktira lastnika objekta in preveri, kakšni so njegovi nameni z gradom, saj 

v trenutnem stanju ne predstavlja ponosa pokrajine, kot bi ga moral.  

5. Kot član občinskega sveta pa je podal izjavo, da se odpoveduje izplačilu sejnine za 4. 

redno sejo občinskega sveta, v korist KS Železne Dveri, za namen praznovanja 

krajevnega praznika.  
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Saša Polajnar je prosila za informacijo do kdaj se je potrebno priklopiti na novozgrajeno 

kanalizacijsko omrežje na območju KS Cven.  

 

Franjo Karlovčec je prosil, da naj za vse člane občinskega sveta veljajo enaka pravila in se 

zato naj v prihodnje ne dopušča neprimerne razprave, saj se le tako lahko izognemo 

neprimernim besednim dvobojem.  

 

Slavica Sunčič se je navezala na prireditev ob Dnevu upora proti okupatorju, ki je bila 

izvedena v organizaciji Združenje borcev NOB Ljutomer ter veteranskih in domoljubnih 

organizacij v ljutomerskem domu kulture. Izpostavila je nizko udeležbo članov občinskega 

sveta ter postavila vprašanja v imenu organizatorjev. Ali lahko društva oz. klubi, ki jih 

sofinancira občina na podlagi javnega razpisa za delovanje kulturnih društev zaračuna svoj 

nastop na tej občinski prireditvi in kako to, da občina ni financirala stroškov pogostitve po 

prireditvi ter ali bo takšen način v letu 2019 po novem pravilo, saj si bodo ob drugih 

prireditvah potem sami plačali pogostitev.  

 

Županja je pojasnila, da so bila danes odvzeta sredstva s proračunske postavke, ki so 

namenjena za takšne namene.  

 

Mira Rebernik Žižek se je navezala na postavljeno vprašanje glede pogostitve in pojasnila, 

da se je prireditev izvedla v obdobju začasnega financiranja, ko sredstva še niso bila odvzeta z 

amandmaji ter postavila vprašanje ali v proračunu ni proračunske postavke namenjene 

obeležitvi državnih in občinskega praznika, saj bi občina morala poskrbeti, da se prireditve 

državnih praznikov dostojno obeležijo.  

 

Maksimiljan Gošnjak je povedal, da v kolikor bi se več pogovarjali, ne bi bilo potrebno 

vlagati amandmajev in da še vedno obstaja možnost, da se sredstva zagotovijo z rebalansom.  

 

Sara Karba je predlagala, da bi se državna prireditev ob Dnevu samostojnosti in enotnosti, 

26. decembra, namenila vsem in zato organizirala v večernem času in ne v dopoldanskem 

času, kot je bila to praksa zadnjih nekaj let. 

 

Odgovor sta podali županja in višja svetovalka Renata Zrinski. Prireditev se je zadnja leta 

zaradi slabe udeležbe občanov organizirala v soorganizaciji z ljutomersko gimnazijo v 

dopoldanskem času ter da se bo podana pobuda posredovala naprej.  

 

Mira Rebernik Žižek je pojasnila, da je udeležba občanov na prireditvah zadnja leta odraz 

splošnega počutja občanov in da bomo na dobri poti, če se bodo upoštevala različna mnenja in 

vladali spoštljivi odnosi ter enakomernost razvoja.  

 

Jože Panič je vprašanje naslovil na predsednika Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 

imenovanje ali je obveščen, da se je imenovalo zaposleno v OŠ Stročja vas kot predstavnico 

lokalne skupnosti v Svet OŠ Stročja vas. Predsedniku Statutarno pravne komisije pa je podal 

pobudo, da preverijo skladnost Odloka o volitvah z zakonodajo. Vsem članom občinskega 

sveta pa predlagal, da telefone ugasnejo ali dajo na tiho že pred samo sejo, da ne motijo seje.  

 

Niko Miholič je pokritiziral slabo udeležbo članov občinskega sveta na vseh prireditvah, saj 

ravno člani občinskega sveta bi morali biti vzgled občanom. Glede na to, da so se v 

občinskem proračunu odvzele proračunske postavke namenjene mladim, podžupanoma in 
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občinski upravi je predlagal, da se tudi člani občinskega sveta odpovejo sejninam za občinske 

seje in se le ta sredstva namenijo v dobro ljudi.  

 

Sara Karba je postavila vprašanje glede novih prostorov za mlade, če pa že imamo obstoječe 

prostore namenjene za mlade ter kaj se bo s tem spremenilo. Prosi za pisni odgovor.  

 

Franjo Karlovčec se je pridružil pobudi Maksimiljana Gošnjaka glede rebalansa.  

 

Rudolf Ludvik je prisotnim članom občinskega sveta za umiritev srca prebral eno izmed 

svojih avtorskih pesmi.  

 

Seja je bila končana ob 22.20. 

 

 

Zapisala:        mag. Olga KARBA,  

Martina Klement              ŽUPANJA  
 
 
 
 



5. REDNA SEJA OBČINSKEGA SVETA OBČINE LJUTOMER 

17. julij 2019 
 

26 

 

 

 PREGLED REALIZIRANIH SKLEPOV 4. REDNE SEJE OBČINSKEGA 

SVETA OBČINE LJUTOMER 

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 50: 

1. Občinskemu svetu Občine Ljutomer sta družba Petrol d.d. Ljubljana in družba Proplus 

d.o.o. Maribor podrobno predstavila projekt »Celovita energetska prenova stavb v lasti 

Občine Ljutomer«, s čimer je realizirana druga točka sklepa Občinskega sveta Občine 

Ljutomer št. 49 z dne 8. 4. 2019. 

2. Občinski svet Občine Ljutomer je seznanjen z vsebino koncesijske pogodbe in z njo 

soglaša, s čimer je realizirana prva točka sklepa Občinskega sveta Občine Ljutomer št. 49 

z dne 8. 4. 2019. 

3. Občinski svet Občine Ljutomer je seznanjen, da je super nadzor vzpostavljen in zato 

soglaša, da je tretja točka sklepa Občinskega sveta Občine Ljutomer št. 49 z dne 8. 4. 

2019 v postopku realizacije. 

 

Sklep je v postopku realizacije.  

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 51: 

1. Občinski svet Občine Ljutomer sprejme amandma št. 1 skupine občinskih svetnikov 

(Dejan Karba, Srečko Žižek, Dejan Kaučič, Matevž Kaučič, Mira Rebernik Žižek, 

Tomislav Nemec, Marta Mihorič in Franjo Karlovčec) k novemu predlogu Odloka o 

proračunu Občine Ljutomer za leto 2019 v naslednji vsebini: 

- zmanjšajo se sredstva  na proračunski postavki 040311 Izdelava in vzdrževanje spletnih 

strani občine za 1.500 EUR 

- povečajo se sredstva na proračunski postavki 1803391 Sofinanciranje delovanja 

komornih zborov in oktetov za 1.500 EUR.  

2. Občinski svet Občine Ljutomer sprejme amandma št. 2 skupine občinskih svetnikov 

(Dejan Karba, Srečko Žižek, Dejan Kaučič, Matevž Kaučič, Mira Rebernik Žižek, 

Tomislav Nemec, Marta Mihorič in Franjo Karlovčec) k novemu predlogu Odloka o 

proračunu Občine Ljutomer za leto 2019 v naslednji vsebini: 

- zmanjšajo se sredstva na proračunski postavki 040321 Pokroviteljstva občine - župana 

za 3.250 EUR 

- zmanjšajo se sredstva na proračunski postavki 040327 Pokroviteljstva župan(je) po 

sklepu za 2.500 EUR 

- zmanjšajo se sredstva na proračunski postavki 010132 Nadomestilo za nepoklicno 

opravljanje funkcije podžupana za 5.000 EUR 

- zmanjšajo se sredstva na proračunski postavki 010134 Sporočila za javnost, objava 

informacij v medijih za 1.250 EUR 

- na novi proračunski postavki pri KS Ljutomer se zagotovijo sredstva za postavitev 

avtobusnih postajališč v Noršincih, v Pristavi in na Podgradju v skupni višini 12.000 

EUR 

3. Občinski svet Občine Ljutomer sprejme spremenjen amandma št. 3 skupine občinskih 

svetnikov (Maksimiljan Gošnjak, Slavica Sunčič, Tomislav Nemec, Jože Klemenčič, 

Srečko Žižek, Saša Polajnar, Jože Panič, Dejan Kaučič, Darinka Budna, Marta Mihorič, 

Janko Špindler, Manja Gospodarič, Ludvik Rudolf, Niko Miholič, Matevž Kaučič, 

Dejan Karba, Sara Karba, Ciril Magdič, Mira Rebernik Žižek in Franjo Karlovčec) k 

novemu predlogu Odloka o proračunu Občine Ljutomer za leto 2019 v naslednji 

vsebini: 
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- zmanjšajo se sredstva na proračunski postavki 010133 Materialni stroški vključno s 

stroški reprezentance za 4.000 EUR 

- zmanjšajo se sredstva na proračunski postavki 1805511 Ureditev prostorov za mlade za 

15.000 EUR 

- na novi proračunski postavki se zagotovijo sredstva za sofinanciranje športnih društev – 

vaška igrišča v višini 19.000 EUR 

4. Občinski svet Občine Ljutomer sprejme spremenjen amandma št. 4 skupine občinskih 

svetnikov (Maksimiljan Gošnjak, Slavica Sunčič, Tomislav Nemec, Dejan Kaučič, 

Matevž Kavčič, Srečko Žižek, Ciril Magdič, Marta Mihorič, Mira Rebernik Žižek, 

Dejan Karba, Sara Karba in Franjo Karlovčec) k novemu predlogu Odloka o proračunu 

Občine Ljutomer za leto 2019 v naslednji vsebini: 

- zmanjšajo se sredstva na proračunski postavki 1805511 Ureditev prostorov za mlade za 

9.000 EUR 

- zmanjšajo se sredstva na proračunski postavki 040234 Protokolarna darila za 1.000 

EUR 

- zmanjšajo se sredstva na proračunski postavki 1302031 Tekoče vzdrževanje lokalnih 

cest za 5.000 EUR 

- na novi proračunski postavki se zagotovijo sredstva za ureditev cestne razsvetljave, 

signalizacije in pločnikov v KS Krištanci-Šalinci-Grlava (projektna dokumentacija in 

izvedba) v višini 15.000 EUR 

5. Občinski svet Občine Ljutomer sprejme amandma št. 5 skupine občinskih svetnikov 

(Dejan Karba, Srečko Žižek, Dejan Kaučič, Matevž Kaučič, Mira Rebernik Žižek, 

Tomislav Nemec, Marta Mihorič in Franjo Karlovčec) k novemu predlogu Odloka o 

proračunu Občine Ljutomer za leto 2019 v naslednji vsebini: 

- zmanjšajo se sredstva na proračunski postavki 0603011 Plače in drugi izdatki 

zaposlenih – občinske uprava za 54.000 EUR 

- na novi proračunski postavki se zagotovijo sredstva za preplastitev LC 2231121 na 

Gomili v višini 54.000 EUR 

6. Občinski svet Občine Ljutomer sprejme amandma št. 7 skupine občinskih svetnikov 

(Dejan Karba, Srečko Žižek, Dejan Kaučič, Matevž Kaučič, Mira Rebernik Žižek, 

Tomislav Nemec, Marta Mihorič in Franjo Karlovčec) k novemu predlogu Odloka o 

proračunu Občine Ljutomer za leto 2019 v naslednji vsebini: 

- zmanjšajo se sredstva na proračunski postavki 0603011 Plače in drugi izdatki 

zaposlenih – občinska uprava za 15.000 EUR 

- zmanjšajo se sredstva na podkontu 7300 Prejete donacije in darila od domačih pravnih 

oseb (Kasaški klub Ljutomer) za 20.000 EUR 

- povečajo se sredstva proračunski postavki 1805911 Protiprašna zaščita na kasaški stezi 

Ljutomer za 15.000 EUR 

7. Občinski svet Občine Ljutomer sprejme amandma št. 10 skupine občinskih svetnikov 

(Sara Karba, Slavica Sunčič, Dejan Kaučič, Matevž Kaučič, Dejan Karba in Marta 

Mihorič) k novemu predlogu Odloka o proračunu Občine Ljutomer za leto 2019 v 

naslednji vsebini: 

- zmanjšajo se sredstva na proračunski postavki 1805902 ŠIC Ljutomer za 5.000 EUR 

- povečajo se sredstva na proračunski postavki 0703101 Dejavnost občinske gasilske 

zveze Ljutomer za 5.000 EUR 

8. Občinski svet Občine Ljutomer sprejme amandma št. 4 - NRP skupine občinskih 

svetnikov (Slavica Sunčič, Dejan Kaučič, Matevž Kaučič, Mira Rebernik Žižek, Srečko 

Žižek, Franjo Karlovčec in Dejan Karba) k novemu predlogu Odloka o proračunu 

Občine Ljutomer za leto 2019 v naslednji vsebini: 
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V Načrtu razvojnih programov Občine Ljutomer za obdobje 2019 – 2022 se projekt 

OB063-16-0018 Adaptacija doma kulture Ljutomer iz leta 2022 in 2023 prenese v leto 

2020 in 2021, kot sledi: 

- vrednost v letu 2020: 68.115 EUR (lastna proračunska sredstva) 

- vrednost v letu 2021: 189.858 EUR (lastna proračunska sredstva 91.525 EUR in  

  sredstva iz državnega proračuna 98.333 EUR) 

9. Občinski svet Občine Ljutomer sprejme amandma št. 5 - NRP skupine občinskih 

svetnikov (Slavica Sunčič, Dejan Kaučič, Matevž Kaučič, Mira Rebernik Žižek, Srečko 

Žižek, Franjo Karlovčec in Dejan Karba) k novemu predlogu Odloka o proračunu 

Občine Ljutomer za leto 2019 v naslednji vsebini: 

V Načrt razvojnih programov Občine Ljutomer za obdobje 2019 – 2022 se v letu 2020 

na novo vključi projekt: Modernizacija JP 724914 v Globoki in sicer v vrednosti 25.000 

EUR 

10. Občinski svet Občine Ljutomer sprejme Odlok o proračunu Občine Ljutomer za leto 

2019 z upoštevanjem amandmajev iz 1., 2., 3., 4., 5., 6., 7., 8. in 9. točke tega sklepa.  

11. Odlok se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 

 

Sklep je realiziran.   

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 52: 

1. Občinski svet Občine Ljutomer se je seznanil z aktivnostmi v sklopu Zelene sheme 

slovenskega turizma ter o pridobitvi bronastega znaka Slovenia Green Destinations. 

2. Občinski svet Občine Ljutomer potrdi Akcijski načrt ukrepov za spodbujanje razvoja 

trajnostnega turizma v destinaciji Ljutomer – Jeruzalem.  

 

Sklep je realiziran.   

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 53: 

1. Občinski svet Občine Ljutomer sprejme Pravilnik za sofinanciranje programov na 

področju turizma v Občini Ljutomer. 

2. Pravilnik se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin.  

 

Sklep je realiziran.   

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 54: 

1. Občinski svet Občine Ljutomer daje pobudo, da Ministrstvo za zdravje v Letni 

program cepljenja in zaščite z zdravili, vključi tudi brezplačno cepljenje proti 

okužbam s HPV za dečke. 

2. Ta sklep se posreduje Skupnosti občin Slovenije, ki z vsebino seznani vse slovenske 

občine in jih povabi, da se aktivno vključijo k čim prejšnji uresničitvi dane pobude.  

3. Ta sklep se posreduje Ministrstvu za zdravje. 

 

Sklep je realiziran.   

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 55: 

o seznanitvi z nespoštovanjem predpisov o javnem naročanju  v javnem zavodu 

Pomurske lekarne  

1.         člen 

Občinski svet Občine Ljutomer se je seznanil, da je javni zavod Pomurske lekarne (po javno 

dostopnih podatkih z dne 12.04.2019) v obdobju od leta 2003 do 2019 desetim največjim 
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dobaviteljem blaga in izvajalcem storitev plačal 365.399.877,35 €, od katerih je po predpisih 

o javnem naročanju izvedel javna naročila za blago in storitve le v višini 1.037.957,65€. 

Občinski svet Občine Ljutomer se je seznanil z namero Mestne občine Murska Sobota z dne 

25.04.2019, da v kolikor v 60 dneh ne bo zamenjano vodstvo v javnem zavodu Pomurske 

lekarne in zagotovljena zakonitost poslovanja, bo mestna občina pričela s  postopki za 

ustanovitev  javnega zavoda Nove pomurske lekarne. 

 

2.         člen 

Občinski svet Občine Ljutomer pooblašča predstavnika Občine Ljutomer v Svetu zavoda 

Pomurske lekarne mag. Aleksandra Kavčiča, da preveri skladnost poslovanja zavoda 

Pomurskih lekarn in pri MO Murska Sobota preveri postopke glede izstopa MO Murska 

Sobota ter poroča Občinskemu svetu Občine Ljutomer. 

 

Sklep je bil realiziran.  



5. REDNA SEJA OBČINSKEGA SVETA OBČINE LJUTOMER 

17. julij 2019 
 

30 

 

 

 PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 1. DOPISNE SEJE  OBČINSKEGA 

SVETA OBČINE LJUTOMER 

 
Zapisnik 1. dopisne seje Občinskega sveta Občine Ljutomer, ki je bila izvedena v 

četrtek, 20. junija 2019, med 8. in 11. uro. 

 

Dopisna seja je bila izvedena zaradi nujnosti zadeve, ker je bilo odločitev potrebno sprejeti 

prej, kot pa je predvidena seja Občinskega sveta Občine Ljutomer, prav tako pa ni bilo 

pogojev za sklic izredne seje, zato smo se odločili za izvedbo dopisne seje v skladu z 23. 

členom Poslovnika Občinskega sveta Občine Ljutomer (Uradno glasilo Občine Ljutomer št. 

2/2010). 

 

Dopisno sejo je izvajala Martina Klement. Člani občinskega sveta so bili poklicani po 

telefonu, svojo odločitev so lahko posredovali tudi preko elektronske pošte. 

 

Dosegljivi so bili naslednji člani: Darinka Budna, Manja Gospodarič, Maksimiljan Gošnjak, 

Dejan Karba, Franjo Karlovčec, Matevž Kaučič, Kaučič Dejan, Jože Klemenčič, Ciril 

Magdič, Marta Mihorič, mag. Tomislav Nemec, Silvester Perko, Saša Polajnar, Mira 

Rebernik Žižek, Ludvik Rudolf st., Slavica Sunčič, Srečko Žižek, Jože Panič in Sara Karba.  

 

Nedosegljiva sta bila naslednja člana: Janko Špindler in Niko Miholič.  

 

Vprašanje, na katero so člani odgovarjali, se je glasilo:  

»Ali se strinjate s predlogom Sklepa o imenovanju predstavnikov Občine Ljutomer v Svet 

javnega zavoda Zdravstveni dom Ljutomer?«  

 

Na vprašanje so odgovarjali z »DA« ali »NE«. 

 

Preko telefona je svojo odločitev sporočilo 16 članov in preko elektronske pošte 3 člani, 

nedosegljiva pa sta bila 2 člana občinskega sveta.  

 

Za predlagan sklep je z »DA« glasovalo 13 članov in z »NE« 3 člani, 3 člani občinskega sveta 

so bili neopredeljeni ali pa niso želeli glasovati.  

 

Sprejet je bil naslednje SKLEP št. 56: 

Občinski svet Občine Ljutomer imenuje v Svet javnega zavoda Zdravstveni dom 

Ljutomer naslednje predstavnike ustanovitelja:  

1. GREGOR ŽIŽEK, Spodnji Kamenščak 9 k, 9240 Ljutomer  

2. LUKA VUČKO, Šalinci 5, 9242 Križevci pri Ljutomeru  

3. ANDREJA BOGDAN, Ulica Ludvika Bratuša 10, 9240 Ljutomer  

Mandat imenovanih članov sveta traja do izteka mandata sedanjega sveta javnega 

zavoda.  

 

 

 

Zapisala:                   mag. Olga KARBA,  

Martina Klement                                       ŽUPANJA  
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 PREGLED IN POTRDITEV REALIZIRANEGA SKLEPA 1. DOPISNE SEJE  

OBČINSKEGA SVETA OBČINE LJUTOMER 

 
Sprejet je bil naslednje SKLEP št. 56: 

Občinski svet Občine Ljutomer imenuje v Svet javnega zavoda Zdravstveni dom 

Ljutomer naslednje predstavnike ustanovitelja:  

1. GREGOR ŽIŽEK, Spodnji Kamenščak 9 k, 9240 Ljutomer  

2. LUKA VUČKO, Šalinci 5, 9242 Križevci pri Ljutomeru  

3. ANDREJA BOGDAN, Ulica Ludvika Bratuša 10, 9240 Ljutomer  

Mandat imenovanih članov sveta traja do izteka mandata sedanjega sveta javnega zavoda.  

Sklep je realiziran.   

 

3. TOČKA DNEVNEGA REDA:  

PREGLED IN POTRDITEV DNEVNEGA REDA 5. REDNE SEJE OBČINSKEGA 

SVETA OBČINE LJUTOMER 

 

Dnevni red 5. redne seje občinskega sveta Občine Ljutomer je bil posredovan skupaj z 

vabilom in gradivom za sejo občinskega sveta.  

 

4. TOČKA DNEVNEGA REDA: 

ODLOK O DOLOČITVI STROŠKOV LOKACIJSKE PREVERITVE V OBČINI 

LJUTOMER – 2. obravnava 

 

Odlok o določitvi stroškov lokacijske preveritve v Občini Ljutomer – 2. obravnava, vam je bil 

posredovan po elektronski pošti, dne 15. maja 2019.  

 

5. TOČKA DNEVNEGA REDA: 

ODLOK O DOLOČITVI TAKSE ZA OBRAVNAVO ZASEBNIH POBUD ZA 

SPREMEMBO NAMENSKE RABE PROSTORA V ODLOKU O OBČINSKEM 

PROSTORSKEM NAČRTU OBČINE LJUTOMER – 2. obravnava 

 

Odlok o določitvi takse za obravnavo zasebnih pobud za spremembo namenske rabe prostora 

v Odloku o občinskem prostorskem načrtu Občine Ljutomer – 2. obravnava, vam je bil 

posredovan po elektronski pošti, dne 15. maja 2019.  

 

6. TOČKA DNEVNEGA REDA: 

ODLOK O POKOPALIŠKI IN POGREBNI DEJAVNOSTI V OBČINI LJUTOMER –  

2. obravnava 

 

Odlok o pokopališki in pogrebni dejavnosti v Občini Ljutomer – 2. obravnava, vam je bil 

posredovan po elektronski pošti, dne 15. maja 2019.  

 

7. TOČKA DNEVNEGA REDA: 

ODLOK O PROMOCIJSKI IN TURISTIČNI TAKSI V OBČINI LJUTOMER  –  

2. obravnava 

 

Odlok o promocijski in turistični taksi v Občini Ljutomer – 2. obravnava, vam je bil 

posredovan po elektronski pošti, dne 15. maja 2019.  


